
Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg København, den 18. februar 2009
Sagsnr.: 14833/474033

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 23. januar 2009 stillet følgende 
spørgsmål nr. 245 (alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 245:
”Vil ministeren rette henvendelse til DMU for at få afklaret divergensen mellem, at 
DMU – ifølge ministerens udtalelse til udvalget – ikke mener, at der er et problem for 
den toppede skallesluger, mens korrespondancen mellem DTU Aqua og DMU viser, at 
DMU vurderer det som ”uvist”, om der kan være indirekte konsekvenser, jf. vedlagte 
bilag?”

Svar:
Der henvises til min besvarelse af spørgsmålene 242 og 244.

Som det fremgår, har DTU Aqua lavet en fiskerimæssig vurdering af muslingefiskeriets 
effekt på fiskefaunaen, og dermed belyst den usikkerhed som DMU påpeger.
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